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Svar på interpellation från Ulrika Falk (S) 
angående konsekvenser av det borttagna 
investeringsstödet för hyres- och 
studentbostäder 
 

Ulrika Falk, S, har i en interpellation till mig ställt två frågor angående borttagandet av 

investeringsstöd till hyresrätter. Dessa är: 

 

1. Hur många bostäder riskerar att inte byggas i Norrtälje kommun till följd av det 

borttagna investeringsstödet? 

2. Hur påverkar det Roslagsbostäders nyproduktion i Rimbo att stödet avvecklas i 

förtid? 

 

Som svar vill jag anföra följande: 

 

 

1. Det är en hypotetisk fråga som jag inte kan svara på. För Roslagsbostäder fanns 

inga planerade nyproduktionsprojekt som påverkas av uteblivet investeringsstöd.  

 

2. För själva byggnationen får det ingen direkt påverkan, utan projektet fortskrider 

enligt plan. I förlängningen så medför det högre finansieringskostnader och högre 

hyresnivåer då bolaget inte mottager några subventioner och får stå för hela 

kostnaden själv.  

 

 

 

 

 

Bino Drummond (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 


